

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Production Control and Management Practice 生管實習

當期課號	3318	Course Number	3318
授課教師	曾兆堂	Instructor	TSENG, CHAO TANG
中文課名	生管實習	Course Name	Production Control and Management Practice
開課單位	產學攜手計畫專班工業工程管理系(四產)三B	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	使學生於實際操作中更深入了解生產及物料管理之運作、組織、管理和管制的方法, 配合正課, 加以學習和應用。	Objectives	Production systems, planning, and control; application of quantitative methods, operation research techniques, and computer integrated decision systems in analysis and control of production systems.
教材	書名: Production and Operations Analysis, 5th Edition, 2005 作者: Steven Nahmias	Teaching Materials	Production and Operations Analysis, 5th Edition, 2005 By: Steven Nahmias
成績評量方式	出席(10%) 平時作業(40%)--5次作業 期中考(20%) 期末考(30%)	Grading	Attendance (10%) Homeworks (40%)--five homeworks Mid-Term Exam (20%) Final Exam. (30%)
教師網頁	http://lms.ctl.cyut.edu.tw/		
教學內容	1. 預測方法之實作 2. 存貨管理之實作 3. MRP之實作 4. 生產排程之實作 5. 其他生產管理之實作	Syllabus	1. Practical training in forecasting techniques 2. Practical training in inventory management 3. Practical training in MRP 4. Practical training in scheduling 5. Practical training in other specific production management

尊重智慧財產權，請勿非法影印。